
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK 18. SJEDNICE 

OPĆINSKOG VIJEĆA 

OPĆINE LOPAR 

 

 

 

održane dana 25. kolovoza 2023. godine 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zapisnik sa 18. sjednice Općinskog vijeća Općine Lopar održane dana 

25. kolovoza 2023. godine u 9:15 sati. 

 

 

PRISUTNI VIJEĆNICI: Damir Paparić, Danijel Mušćo, Josip Matahlija, Ivan Pičuljan, Željko 

Pećarina 

 

ODSUTNI VIJEĆNICI: Joško Matahlija, Oliver Pičuljan, Albina Andreškić, Dino Ivanić 

 

OSTALI PRISUTNI: Općinski načelnik Zdenko Jakuc dipl.ing.el., Saša Škarić, ing.el.,direktor 

Lopar Vrutka d.o.o. i Loparko d.o.o., Ivan Lušić bacc.ing.mech., direktor Vrela d.o.o David 

Hrabrić, mag.cin  ravnatelj Centra za kulturu,  Manuela Ivanić, mag. oec. pročelnica za financije 

i komunalni sustav, Ante Matijević, predstavnik medija 

 

ZAPISNIK VODI: Manuela Ivanić 

 
Predsjednik Općinskog vijeća Damir Paparić pozdravlja sve prisutne te započinje sjednicu 

predlaganjem slijedećeg dnevnog reda:  

 
              

DNEVNI RED: 

Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Lopar 

              

             AKTUALNI SAT 

 

1. Prijedlog Odluke o stipendijama Općine Lopar 

2. Prijedlog Izmjena i dopuna Odluke o komunalnom doprinosu Općine Lopar 

3. Prijedlog Odluke o javnim priznanjima Općine Lopar za 2023. godinu 

4. Godišnji izvještaj o izvršenju Konsolidiranog Proračuna Općine Lopar za 2022. 

godinu 

5. Odluka o raspodjeli rezultata za 2022. godinu 

6. Izvješće o izvršenju Programa građenja objekata i uređaja komunalne                                               

infrastrukture za 2022. godinu 

7. Izvješće o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2022. godinu 

 

 

              

 

Dnevni red usvojen je JEDNOGLASNO sa 5 glasova ZA (Damir Paparić, Danijel Mušćo, 

Josip Matahlija, Ivan Pičuljan, Željko Pećarina)  

 

Zapisnik od 17. sjednice usvojen je bez primjedbi, jednoglasno. 

 

Predsjednik otvara AKTUALNI SAT. 

 

 

 

 



Vijećnik Željko Pećarina postavlja pitanje što je sa Melkom i gradnjom vezova za velike 

brodove, drugo pitanje se odnosi na čišćenje plaža u uvalama od Donjeg Mela do Sorinja tko 

to čisti. Vijećnik Željko postavlja pitanje za opomene pročelnici koje po njemu nisu dobro 

složene jer on kad dobije opomenu ne zna na koji dug se ta opomena odnosi. Još jedno pitanje 

na javnoj površini kako plaćaju kućice na Rtiću? 

Potpisan je ugovor gotovo 25 miliona kuna u protuvrijednosti u kunama, imamo radove u radnoj 

zoni, omogućili smo Lučkoj upravi radove tokom ljetnih mjeseci za izradu blokova, određeni 

blokovi se rade u Bakru. Za ovu godinu je predviđen iznos od oko 1140 eur za luku Melak. 

Lučka uprava očekuje da će ministarstvo u rebalansu i dalje nać određena sredstva da radovi 

idu svojim tokom. 

Što se tiče vezova na rivi, tamo i sad postoje određeni vezovi, s druge srane od trajekta,  to je 

lučko područje. 

Raznorazna rješenja stavljamo na papir jer smo trenutno u izmjenama i dopunama prostornog 

plana, kad se gleda od vazjuga na vazmorac imamo prvu luku otvorenu za javni promet Melak 

koja je sad u izgradnji nakon toga područje luke posebne namjene, luka natičkog turizma, tu se 

sad rade preinake granica, skidanje lučkog bazena koji je bios druge strane trajekta i to imamo 

u prostornom planu županije definirane parametre 8 ha u moru i 400 vezova ekvivalent 12 m 

brodice ukoliko se i predvidi tako nešto pitanje je ako će lučka uprava krenuti u takvu izgradnju 

novog priveziša odmah s obzirom da imamo još podosta radova u luci Melak pa imamo i 

zahtjeve za održavanjem i luke na Grguru i Golom otoku. 

Što se tiče čišćenja plaža, mi imamo brodicu koja svakodnevno obilazi plaže i uvale, sad dal su 

te plaže u obuhvatu, načelnik pretpostavlja da jesu, ako nisu ćemo se reorganizirati i popravit 

situaciju. 

Što se tiče javnih površina, ove godine smo napravili reviziju i utvrdili da postoje neke kućice 

koje su veće od 15m2 te kad ti ugovori isteknu neće takve površine veće od 15m2 biti u javnom 

pozivu. Ove godine smo imali takav slučaj sa dvije kućice. 

Što se tiče opomena, opomena je obavijest, mi smo imali više varijanti, ova nam je bila 

najprihvatljivija pa smo onakvu varijantu izabrali, svako poduzeće ima svoju varijantu. Ako 

ova nije dovoljno jasna uzet ćemo to u obzir za drugi puta. 

Vijećnik Danijel Mušćo postavlja pitanje, traži kratki presjek dosadašnjih aktivnosti i stanje 

vodoopskrbe za sezonu koja je iza nas. 

Direktor Lušić odgovara kako je sezona iza nas polako, najveća potrošnja je bila oko Vele 

gospe, imali smo dovoljnu količinu vode ne samo u Loparu već i na području cijelog otoka, 

imali smo dosta puknuća cijevi na cjevovodima na cijelom otoku. Voda je zdravstveno 

ispravna. 

 

S obzirom da više nema pitanja predsjednik zaključuje aktualni sat. 



Direktori napuštaju sjednicu. 

 

TOČKA 1. 

Prijedlog Odluke o stipendijama Općine Lopar 

 

Pročelnica daje kratki izvještaj o stipendijama. Zadnja odluka je bila donesena 2016. godine. 

U prijedlogu postoje tri kategorije stipendija; studentske stipendije, učeničke stipendije za 

školovanje na otoku, učeničke stipendije za školovanje van otoka Raba. Iznosi su se povećali u 

odnosu na ranije; studentska stipendija iznosi 150 eur, učenička stipendija za školovanje na 

otoku 80 eur, a učenička stipendija za školovanje van otoka 120 eur mjesečno. Općina će davati 

stipendije za razdoblje od 9 mjeseci. Uvjet je za učenike da su postigli uspjeh u prošloj školskoj 

godini 3,5, a za studente, da je student upisao novu akademsku godinu. U članku 11. Odluke 

opisani su slučajevi kada student odnosno učenik mora vratiti stipendiju i kada se isplata 

stipendije obustavlja. 

U materijalima dat je izvještaj sa savjetovanja koje uključuje i jednu prihvaćenu primjedbu. 

Predsjednik zatvara raspravu, daje točku na usvajanje. 

 

Odluka o stipendijama prihvaćena je JEDNOGLASNO sa 5 glasova ZA (Damir Paparić, Danijel 

Mušćo, Josip Matahlija, Ivan Pičuljan, Željko Pećarina). 

 

 

 

TOČKA 2. 

Prijedlog Izmjena i dopuna Odluke o komunalnom doprinosu Općine Lopar 

 

 

 

Pročelnica daje kratko obrazloženje, Odluka o komunalnom doprinosu datira od 2019. godine 

kada se mijenjao zakon o komunalnom gospodarstvu.  

U članku 19. odluke o komunalnom doprinosu stoji kada investitori ili vlasnici građevinskog 

zemljišta mogu ostvariti pravo popusta kroz odluku, između ostalog stoji i godine prebivališta 

u kontinuitetu 15  i više godina ili su imali. Kroz Prijedlog izmjena mijenjao se stavak 1. i 5. 

gdje se dodalo te njihova djeca koja nemaju prebivalište. 

 

Predsjednik zatvara raspravu, daje točku na glasanje. 

 

Izmjena i dopuna Odluke o komunalnom doprinosu Općine Lopar prihvaćena je 

JEDNOGLASNO sa 5 glasova ZA (Damir Paparić, Danijel Mušćo, Josip Matahlija, Ivan 

Pičuljan, Željko Pećarina). 

 

 

TOČKA 3. 

Prijedlog Odluke o javnim priznanjima Općine Lopar za 2023. godinu 

 

 

Načelnik daje obrazloženje kako je sukladno javnom pozivu zaprimljene su određene 

kandidature. 

Prijedlog odluke za dodjelu javnih priznanja obuhvaća 



Počasni građanin- Kabil Mujkić 

Nagrada Općine Lopar- Grozdana Marušić i Pučki pjevači 

Zahvalnica Općine Lopar- Damir Horvat i Snježana Perić 

Sve kandidature dostavljene su u materijalu. Za sva pitanja načelnik se izjašnjava kako je na 

raspolaganju. 

 

Odluka o javnim priznanjima Općine Lopar za 2023.  prihvaćena je JEDNOGLASNO sa 5 

glasova ZA(Damir Paparić, Danijel Mušćo, Josip Matahlija, Ivan Pičuljan, Željko Pećarina). 

 

TOČKA 4. 

Godišnji izvještaj o izvršenju Konsolidiranog Proračuna Općine Lopar 

 za 2022. godinu 

 

Naredne 4 točke su povezane, a naša je obveza donijeti ih. 

 

Nakon nekoliko prethodnih godina prošla i ova godina imale su pozitivan rezultat.  

U 2021. i 2022.godinu pojačane su mjere naplate kako bi stabilizirale proračun, imali smo i 

dvije okolnosti koje su išle u prilog, penalizacija koja se dogodila na samoj okončanoj situaciji 

dvorane gotovo milion kn i prihod sredstava od Adria move it, gotovo milion i pol kn.  

Ukupan rezultat – višak prihoda i primitaka za 2022. bio je 2.831.026,41 kn, preneseni manjak 

iz prethodnih godina iznosio je 680.611,96 kn što znači da je 2.150.414,45 ukupno ove godine 

za prijenos. Dato je u izvršenju proračuna u općem dijelu svi prihodi i posebni dio , svi rashodi 

kako je svaka stavka izvršena. 

Dato je i obrazloženje ako ima pitanja rado će se na to odgovoriti. 

 

Godišnji izvještaj o izvršenju Konsolidiranog Proračuna Općine Lopar 

 za 2022. godinu prihvaćena je JEDNOGLASNO sa 5 glasova ZA(Damir Paparić, Danijel 

Mušćo, Josip Matahlija, Ivan Pičuljan, Željko Pećarina). 

 

 

 

TOČKA 5. 

Odluka o raspodjeli rezultata za 2022. godinu 

 

Rezultat je u 2022. godini iznosio 2.150.414,45 kn i on će se u I. izmjenama i dopunama 

proračuna rasporediti prema izvorima financiranja za namjene po pojedinim programima, 

aktivnostima i projektima. 

 

Rasprave nema. 

 

Odluka o raspodjeli rezultata usvojena je JEDNOGLASNO sa 5 glasova ZA (Damir Paparić, 

Danijel Mušćo, Josip Matahlija, Ivan Pičuljan, Željko Pećarina). 

 

 

 

TOČKA 6. 

Izvješće o izvršenju Programa građenja objekata i uređaja komunalne                                               

infrastrukture za 2022. godinu 



 

 

Na temelju članka 71. Zakona o komunalnom gospodarstvu načelnik podnosi izvještaj 

predstavničkom tijelu jedinice lokalne samouprave o izvršenju programa građenja kom. 

Infrastrukture za prethodnu godinu. U paketu sa izvršenjem proračuna dužni smo donijeti i ovo 

izvješće i zaključkom ga prihvatiti ili ne. Prošle godine bilo je planirano 4.411.361,88 kn, a 

ostvareno je 3.720,531,94 kn, indeks 84,34 % i u prilogu je dostavljeno koliko je izvršeno po 

svakoj stavci. 

Rasprave nema. 

 

Izvješće o izvršenju Programa građenja objekata i uređaja komunalne                                               

infrastrukture za 2022. godinu usvojena je JEDNOGLASNO sa 5 glasova ZA (Damir Paparić, 

Danijel Mušćo, Josip Matahlija, Ivan Pičuljan, Željko Pećarina). 

 

 

 

TOČKA 7. 

Izvješće o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2022. godinu 

 

Na temelju članka 74. Zakona o komunalnom gospodarstvu načelnik podnosi izvještaj 

predstavničkom tijelu jedinice lokalne samouprave o izvršenju programa održavanja kom. 

infrastrukture za prethodnu godinu. U paketu sa izvršenjem proračuna dužni smo donijeti i ovo 

izvješće i zaključkom ga prihvatiti ili ne. Prošle godine bilo je planirano 3.317.020,35kn, a 

ostvareno je 2.609.904,08 kn, indeks 78,68 % i u prilogu je dostavljeno koliko je izvršeno po 

svakoj stavci. 

 

Rasprave nema. 

 

Izvješće o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne                                               

infrastrukture za 2022. godinu usvojena je JEDNOGLASNO sa 5 glasova ZA (Damir Paparić, 

Danijel Mušćo, Josip Matahlija, Ivan Pičuljan, Željko Pećarina). 

 

Sa time je iscrpljen dnevni red. 

Predsjednik je zahvalio svima na sudjelovanju na sjednici i zaključuje sjednicu. 

 

 

Sjednica Općinskog vijeća završila je u 9:15 sati. 

 

 

 

 

 

Zapisnik sastavila               Predsjednik Općinskog vijeća 

 

_______________________                                           _______________________ 

Manuela Ivanić                                                              Damir Paparić, prof 




